
 

Information från medlemsmötet den 28 oktober i 
Hässleholm 

Vid medlemsmötet redovisades följande

-   Södra stambanan - Sveriges viktigaste järnväg                                         
Per Corshammar redovisade vår rapport/se här 

- Utvecklingsplan Södra stambanan/Malmö-Stockholm 
under 3:00                                                                               
Patrik Sterky,Kreera redovisade vår rapport/se här 

- Södra stambanan och Näringslivets behov                       
VD Michael Stjernquist IKEA AB redovisade IKEAs utveckling 
globalt och i Sverige.En väl fungerande och utbyggd 
stambana är en viktig förutsättning för IKEAs utveckling.

- Södra stambanan och Trafikverkets planer              
Regionchef Lennart Andersson,Trafikverket redovisade det 
aktuella läget och kommande arbete med infrastrukturplanen/
se här 

____________________________________________

Trafikforum i Linköping 10/11 januari 2017

stambanan.com medverka med utställning vid nordens största 
konferens inom transportområdet. Välkommen!
___________________________________________________ 

Nästa medlemsmöte är den 31 mars 2017 i Alvesta. 
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Höghastighetsbana på 
delen Lund C - Hässleholm C

Stegvis utbyggnad av Södra stambanan

Januari 2014

http://www.stambanan.com/images/28okt2016/lonsamhet.pdf
http://www.stambanan.com/images/28okt2016/161028%20Strategi%20Stambanan.pdf
http://www.stambanan.com/images/28okt2016/infraproppen.pdf
http://stambanan.com

